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Besvarelse af spørgsmål 127 alm. del stillet af Boligudvalget efter øn-
ske fra Thomas Jensen (S) den 20. maj 2009.

Spørgsmål 127:
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange lejere der har indtil nu har 
modtaget tilsagn om støtte til et renoveringsprojekt fra renoveringspuljen 
på 1½ mia. kr.? Der bedes om at der redegøres for lejerne samlet set og 
opdelt på lejerne i almene boliger henholdsvis lejere i privat udlejning?

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Erhvervs- og Byggestyrelsen, som oply-
ser følgende, som jeg kan henholde mig til: 

”Det er på nuværende tidspunkt alene muligt at trække oplysninger ud fra 
modtagne ansøgninger, men ikke behandlede sager. Besvarelsen af 
spørgsmålet tager derfor udgangspunkt i de ansøgninger, som er indsendt 
digitalt. Erhvervs- og Byggestyrelsen tager forbehold for, at der vil fore-
komme ændringer, når en opgørelse baseret på udstedte tilsagn foreligger, 
idet der i opgørelsen også indgår ansøgninger, som ikke vil få tilsagn.

Af de ansøgninger, som Erhvervs- og Byggestyrelsen har modtaget, er 
1420 ansøgninger indsendt af lejere i private udlejningsboliger og 394 
ansøgninger indsendt af lejere i alment boligbyggeri, svarende til i alt 
1814 lejere.”

ØKONOMI- OG

ERHVERVSMINISTERIET

Slotsholmsgade 10-12

1216 København K

Tlf. 33 92 33 50

Fax 33 12 37 78

CVR-nr 10 09 24 85

oem@oem.dk

www.oem.dk

Boligudvalget 2008-09
BOU alm. del Svar på Spørgsmål 127
Offentligt


